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W odpowiedzi na wniesionq1zezPana interpelacjq migdzysesyjn4z dnia 1.10.2024 r.w sprawie

zrobienia utwardzonego chodnika na drodze do punktu widokowego na ZawiSlu upzejmie informujq, 2e

budowa/pzebudowa chodnik6w jest programem wieloletnim i w miarg mo2liwo6ci finansowych Gmina

Miasto Wloclawek stara siq ten program realizowad. W bie2qcym roku nie zostaly zagwarantowane Srodki

finansowe na pzebudowq pzedmiotowego chodnika, ale majqc na uwadze bezpieczeistwo

mieszkafic6w sprawa ta zostanie zaproponowana do planu bud2etu na lata nastgpne.

Otzymuj4
1. Adresat

2. ala

Do wiadomo$ci:

1. Wyrtzial Organizacyjno - Prawny i Kadr Wm (Dot. OP1K,0003.336.2024)

rf t Biuro Rady Miasta w/m\-,,

Sprawe ploruadzl: Kocper Luczkowski
sto n owisko ds. infro struktury drogowej


